

# ສິ່ງໃໝ່



ມິນເນໂຊຕາມີກຸ້ດລະບຽບໃໝ່ຫຼາຍອັນທີ່ຂະຫຍາຍຄວາມສະບາຍໃນການເລືອກຕັ້ງ!

## ການຄືນສິດໃນການເລືອກຕັ້ງ

ປັດຈຸບັນ, ຜູ້ອ້າໄສເມືອງມິນເນໂຊຕາທີ່ອອກມາຈາກພັນຈະຖືກລວມເຂົ້າໃນການປະຕິບັດການຂອງພວກເຮົາ. ບັນທຶກຜິດບາບຂອງທ່ານບໍ່ມີຜົນກະທົບກັບສິດໃນການເລືອກຕັ້ງ, ເວນີ່ວ່າທ່ານກໍາລັງຖືກລັບຂຶ້ນເພາະການຜິດຫຼາຍກໍາ.

ຖ້າທ່ານບໍ່ຖືກລັບຂຶ້ນ, ຮວມທັງຖ້າທ່ານຢູ່ໃນການປົກປະມານຫຼືເມືອງລົງ, ຫຼືຄຳຊຳເຫຼືອພາຍໃຕ້ຕິດຕາມ, ທ່ານຍັງສາມາດເລືອກຕັ້ງໄດ້.

## ການລົງທະບຽນເລືອກຕັ້ງອັດຕະໂນມັດ

ໃນປີ 2024, ມິນເນໂຊຕາຈະສ້າງການລົງທະບຽນເລືອກຕັ້ງອັດຕະໂນມັດ. ເມື່ອມີການລົງທະບຽນ, ຜູ້ທີ່ສະໝັກສຳລັບປະຊາຊົນນິຍົມ, ບັດຂັບລົດ, ຫຼືບັດປະຈຳຕົວຈະຖືກລົງທະບຽນເລືອກຕັ້ງຖ້າເຂົາໂຄບທຸກຄວາມຕ້ອ

ງການ, ຮວມທັງສະຖິຕິ ປະເທດສັນ. ເພື່ອຊ່ຽວຊານການເລືອກຕັ້ງ, ສິ່ງນີ້ຈະຊ່ວຍໃຫ້ ຜູ້ ບັບປຸງເລືອກຕັ້ງມີຄວາມງ່າຍໃນການອັບເດດລາຍຊື່ ຜູ້ເລືອກຕັ້ງ.

ຜູ້ອ້າໄສເມືອງມິນເນໂຊຕາຈະສາມາດເລືອກບໍ່ເປັນສ່ວນໃນການລົງທະບຽນເລືອກຕັ້ງພາຍໃນ 20 ມື້ ຈາກທີ່ການລົງທະບຽນຂອງພວກເຂົາຖືກປະມວນຄົວ.

ວັນທີ ທີ່ກຳນົດ 2024

ລົງຊື່ເລືອກຕັ້ງກ່ອນເວລາ 19 ມັງກອນ - 4 ມີນາ

ການເລືອກຕັ້ງພາກສຳຫຼວດພຣະພິກາງ 5 ມີນາ

ລົງຊື່ເລືອກຕັ້ງກ່ອນເວລາ 28 ມີ ຕຸນາ - 12 ສິງຫາ

ການເລືອກຕັ້ງພາກສຳຫຼວດ 13 ສິງຫາ

ລົງຊື່ເລືອກຕັ້ງກ່ອນເວລາ 20 ເດືອນ 9 - 4 ພະຈິກ

ວັນການເລືອກຕັ້ງ 5 ພະຈິກ

ຕໍ່ໄປນີ້...

ທີ່ ອງການຂອງປະທານລັດຊະນະມິນເນໂຊຕາ  
[mnvotes.gov](https://mnvotes.gov) • 1-877-600-VOTE

# ສິ່ງໃໝ່



## ການລົງທະບຽນລ່ວງໜ້າສໍາລັບຜູ້ອາຍຸ 16 ແລະ 17 ປີ

ປັດຈຸບັນ, ຜູ້ອາໄສເມືອງມິນເນໂຊຕາອາຍຸ 16 ແລະ 17 ປີສາມາດສົ່ງແບບຟອມລົງທະບຽນເລືອກຕັ້ງ, ແລະການລົງທະບຽນຈະເປັນປະຈຸບັນໃນວັນຄົວຄອງຂອງພວກເຂົາ. ມິນເນໂຊຕາແມ່ນນາຍທາງທີ່ການປະຕິບັດການຜູ້ເລືອກຕັ້ງຊ່ອຍຄອນ, ແລະເພີ່ມຄວາມຄິດຄ່ອງວ່າຕົນເປັນຜູ້ເລືອກຕັ້ງໃນອະນາຄົດແມ່ນສ່ວນໜຶ່ງແຫຼ່ງຄວາມສໍາຄັນ.

## ການເລືອກຕັ້ງຈາກບ້ານຕໍ່ໄປ

ຜູ້ອາໄສເມືອງມິນເນໂຊຕາຫຼາຍຄົນພິຈາລະນາການສະດວກໃນການເລືອກຕັ້ງຈາກບ້ານດ້ວຍບາງແຈດີນັ້ນ. ຜູ້ເລືອກຕັ້ງທີ່ຖືກກຳນົດສາມາດເລືອກຕັ້ງໃນວິທີນີ້, ແລະໃນຈັນປີ 2024 ພວກເຂົາຈະສາມາດຮູ້ອຸ່ມເພີ່ມເຂົ້າໃນລາຍຊື່ເພື່ອສົ່ງບາງແຈດີນັ້ນມາຍຸ່ນຢັ້ງພາຍໃນຊົນລະປະຫວັດເລືອກຕັ້ງ, ແທນທີ່ຈະຕ້ອງສະໝັກຄືນກ່ອນທຸກຄັ້ງທີ່ຈະເລືອກຕັ້ງ. ສິ່ງນີ້ຈະຊ່ຽວຊານເວລາສໍາລັບຜູ້ເລືອກຕັ້ງທີ່ຮູ້ວ່າພວກເຂົາຢາກເລືອກຕັ້ງຈາກບ້ານຕໍ່ໄປ.

## ການສະໜອງພາສາ

ເລີ່ມໃນເດືອນມັງກອນ 2024, ຄໍາສັ່ງເລືອກຕັ້ງໃນສາມພາສາທີ່ຊຸດຢ່າງຫຼາຍທີ່ບໍ່ແມ່ນພາສາອັງກິດຈະໄດ້ຖືກສະໜອງໃນສະຖານທີ່ເລືອກຕັ້ງທຸກສະຖານທີ່ທົ່ວປະເທດ. ການເຂົ້າເຖິງພາສາຕໍ່ເພີ່ມຈະໄດ້ຖືກສະໜອງໃນສະຖານທີ່ເລືອກຕັ້ງທີ່ເກັບຄວາມໄດ້ຕາມຂໍ້ມູນພູມສາກົນ.

- ເຂດເລືອກຕັ້ງທີ່ມີຢ່າງໜ້ອຍ 3% ຂອງຊາຊົນໃຊ້ພາສາອັງກິດ "ບໍ່ດີຫຼາຍນັ້ນ" ຈະສະໜອງຄໍາສັ່ງເລືອກຕັ້ງແລະບາງແຈດີນັ້ນຕົວຢ່າງທີ່ໄດ້ການແປ.
- ເຂດເລືອກຕັ້ງທີ່ມີຢ່າງໜ້ອຍ 20% ຂອງຊາຊົນໃຊ້ພາສາອັງກິດ "ບໍ່ດີຫຼາຍນັ້ນ" ຈະຖ້າມີການຮ້ອງຂໍ, ສະໜອງການແປພາສາໃນເຂດເລືອກຕັ້ງຂອງພວກເຂົາໃນວັນການເລືອກຕັ້ງ. ຜູ້ເລືອກຕັ້ງກໍານົດຮ້ອງຂໍດ້ວຍແບບຟອມທີ່ມີລາຍເຊັນຢ່າງໜ້ອຍ 10 ລາຍເຊັນຈາກຜູ້ເລືອກຕັ້ງທີ່ກໍານົດໃນເຂດເລືອກຕັ້ງຂອງພວກເຂົາ.



ສະແກນລະຫັດ ດນີ ເພື່ອເຂົ້າຊົມ [mnvotes.gov](https://mnvotes.gov) ແລະລົງທະບຽນເພື່ອລົງຊື່ເລືອກຕັ້ງ!